
 

Referat generalforsamling 2025 
 
Antal opmødte: 17  
 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Charlotte 
Charlotte er valgt som dirigent.  
 

2. Valg af referent 
Bestyrelsen foreslår Line  
Line er valgt som referent.  
 

3. Formandens beretning 
Herunder evaluering af kåring d. 26. oktober 2024 
Det har været et meget spændende år. Vi har afholdt to kåringer, som har gået udmærket.  
Vi er kommet rigtig godt fra start og har fået en del nykåringer samt vi har lært en del omkring kåringen, som 
allerede var blevet taget hånd om til vores efterårskåring.  
Allerede i 2025 tilbyder vi kåring i både Jylland og på Sjælland.  
Vi er nysgerrige på, hvordan vi tiltrækker nye medlemmer, da vi pt. ikke kan tilbyde vores medlemmer at kunne 
deltage i dyrskuer.  
Derfor har vi også planlagt mange flere aktiviteter i 2025 end 2024.  
Økonomien ser god ud.    
Vi har fået positiv feedback fra mange steder og konstruktiv kritik. Der er god dialog og god stemning blandt 
vores medlemmer.  
Vi har fået mange ideer til hvordan vi kan skabe mere sammenhold.  
  

4. Godkendelse af dagsorden og gennemgang af denne 
Dagsordenen er godkendt. 
 

5. Valg af stemmetæller 
Bestyrelsens foreslår Jacob Højgaard Andersen 
Jacob er valgt som stemmetæller. 
 

6. Fremlæggelse af Årsregnskab 
Årsregnskab gennemgås.  
Der er ingen spørgsmål til regnskab i plenum. Der spørges derefter ind til fakturering af boksleje.  
Regnskab for 2024 blev godkendt 
 
a. Fastsættelse af kontingent, bestyrelsen foreslår at kontingenterne fastholdes 
på 250 DKK for et personligt medlemskab og 450 DKK for et 
husstandsmedlemskab. 50 DKK for passiv medlemskab.  
Der er enighed om at fastholde kontingentpriser.  
 

7. Valg af bestyrelse, suppleant samt udvalg 
a. Ef Andersen Krogh, Randi Jessen og Julie Skovborg er på valg i år og modtager 
alle genvalg. 
b. Valg af 2 suppleanter 
o Line Lauth og Helge modtager genvalg 
Der er ingen, som stiller op, bestyrelsen fortsætter.   
 



 

8. Eventuelt 
a. Behandling af indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag.  
Mht. årshjul - dejlig hvis det ikke ligger på samme dage som dyrskuer.  
 
Der bliver undersøgt muligheden for, om vi kan komme til Aulum dyrskue mod dispensation, hvis vi stiller med 
X antal heste. 
 
Irish Cob Holland kåringer har en tendens til at blive under Holland grundet prisen. Vi undersøger priser 
fremadrettet omkring chipning og pas.  
 
Forslag stillet af bestyrelsen 
1) Forslag til ændring af foreningens vedtægter. Bestyrelsen foreslår at § 5 punkt 2 ændres 
fra 
“Kun halvdelen af bestyrelsen er på valg i lige og ulige år. - Bestyrelsen sidder af 2 år ad 
gangen, men skiftes ud skiftevis hvert lige og ulige år, så ikke hele bestyrelsen går på samme 
tid. 
- Hvert lige år vælges der ny; formand og sekretær. 
- Hvert ulige år vælges der ny: kasserer, næstformand og bestyrelsesmedlem. 
- Hvert år: suppleanter 
Til 
“Bestyrelsen sidder 2 år ad gangen. Der vælges 2 nye medlemmer i lige år og 3 nye 
medlemmer i ulige år. 
- Hvert år: vælges 2 suppleanter” 
Forslaget er enstemmigt vedtaget.  
 
 

Konstitution af bestyrelse 2025  
 
Medlemmer:  
Ef  
Julie 
Randi  
Ditte  
Helge  
Line  
 
Formand: Ef 
Næstformand: Julie  
Kasserer: Ditte  
Sekretær: Charlotte 
Bestyrelsesmedlem: Randi  
Suppleant: Line og Helge  


